



# Crook of My Dreams

Festival St-Ambroise  
**FRINGE**  
Montréal



# Crook of My Dreams

This fast-paced, musical crime thriller follows one unbeatable crook in a topsy-turvy search for true love. Vaudeville romp, love poem, and musical revue all rolled into one rollicking evening of entertainment; this musical caper takes audiences on a journey that is captivating and surreal, and leaves viewers with the world at their fingertips.

Written and directed by sisters Phina and Sophie Pipia, *Crook of My Dreams* premiered in New York City in 2010, and is back on the road by popular demand.

Two FBI agents launch a top-secret mission to create the perfect con artist, a crook so powerful he can crack any code, and foil the most complex disguise. Too smart for his creators; he escapes their greedy clutches in search of true love. There's one snag, this manufactured crook is irresistibly charismatic, and whoever crosses his path falls madly in love with him.

Five dexterous performers weave elements of theater, music, dance, and circus; creating a rich story full of intrigue and surprise.

This adventure showcases the talents of Erin Kohout, Pepper Fajans, Nate Wheeler, and Phina and Sophie Pipia, and features the Pipia Sisters' original music, performed on accordion, guitar, ukulele, and toy piano.

This musical play will awaken your imagination, and promises a truly original brand of entertainment.

Ce thriller musical au rythme effrené suit un escroc imprenable dans une recherche sens dessus dessous de l'amour vrai. Comédie Vaudeville, poème d'amour, et revue musicale, tous ensemble créent une soirée joyeuse de divertissement; cette rigolade musicale entraîne les spectateurs dans un voyage qui est captivant et surréaliste, et les laisse avec le monde au bout de leurs doigts.

Écrit et réalisé par les sœurs Phina et Sophie Pipia, *Crook of My Dreams* créée à New York en 2010, est de nouveau sur la route, à la demande populaire.

Deux agents du FBI lance une mission top-secret pour créer l'escroc parfait; un escroc si puissant qu'il peut craquer n'importe quel code, et déjouer le déguisement le plus complexe. Trop intelligent pour ses créateurs; il échappe à leurs griffes avides, à la recherche de l'amour vrai. Il y a un hic, cet escroc fabriqué est irrésistiblement charismatique, et quiconque croise son chemin tombe follement amoureux de lui.

Cinq artistes habiles tissent plusieurs éléments du théâtre, de la musique indie populaire, de la danse, et font le cirque; ils chantent et balancent, fredonnent et gratent, blaguent et swing, créant une histoire riche pleine d'intrigues et de surprises.

Ce hold-up d'aventure met en valeur les talents de Erin Kohout, Pepper Fajans, Nate Wheeler, et Phina et Sophie Pipia, et propose de la musique originale des Sœurs Pipia, réalisée à l'accordéon, à la guitare, au ukulélé, et au piano jouet.

Cette comédie musicale va réveiller votre imagination, promettant un véritable genre original de divertissement.

## Venue 3 - Espace 4001 Space

4001 Rue Berri  
Montréal, QC H2L 4H2

## Tickets/Billets

\$10.00  
[www.montrealfringe.ca](http://www.montrealfringe.ca)  
514.849.FEST

**June 14 Saturday 8:15 pm**

**June 15 Sunday 2:30 pm**

**June 17 Tuesday 6:15 pm**

**June 20 Friday 10:00 pm**

**June 21 Saturday 2:30 pm**

**June 22 Sunday 6:30 pm**

**Festival St-Ambroise**  
**FRINGE**  
**Montréal**